
林业机械，喷雾机系例，农机产品

产品名称 林业机械，喷雾机系例，农机产品

公司名称 海安市富春药械厂

价格 面议

规格参数 新奇创意项目:报名

公司地址 江苏海安县墩头镇双溪第一工业区六号

联系电话 86 0513 88450355 13906277467

产品详情

本机体积小，重量轻，风力大，用油少。(本机第一大特点)最大优点重量轻。整机只有几公斤。适用于
农村力气不大的农民朋友使用。(本机第二大特点)本机支架,导风罩,磁电罩等件采用不锈钢制成,解决了我
国东北地区天气冷冬天部分塑料件易冻坏的缺点。(本机第三大特点)附件采用不锈钢制成解决了弥雾机
附件易生锈的缺点。local small size, light weight, wind big oil less. (this machine first major characteristic of) the
greatest advantages of light weight. machine only a few kilograms. applicable to rural farmers in efforts not to use a
friend. (this machine features the second largest) this machine supports, guided air cover, magnetic stainless steel cover
and other pieces used to solve a cold winter and part of northeast china plastic parts easily damaged by frost
shortcomings. (this machine's third-largest characteristics) are made of stainless steel accessories resolved sprayer
accessories easily rust shortcomings.

本产品的新奇创意项目是报名

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

